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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Miért mellőzik a szakmai szempontokat a Semmelweis
Egyetem Kútvölgyi Klinikai Tömbjének költözése kapcsán?" 

Tisztelt Miniszter úr!

Egyre nyugtalanítóbb hírek érkeznek a Semmelweis Egyetem Kútvölgyi Klinikai Tömb költözése
kapcsán.  Bár  a  kitűzött  céldátum  2019.  december  31.  napja,  információim  szerint  az  ezzel
kapcsolatos munkálatok még el sem igazán kezdődtek. Tudomásomra jutott az is, hogy a Klinikai
Tömb igazgatóját felmentették a munkavégzés alól, amiért jelezte, hogy a költözés határideje nem
tartható.

Az eset már csak azért is kifejezetten aggasztó, mert eddig is számos hír látott napvilágot, ami az
intézmény  nem  éppen  derűs  helyzetére  enged  következtetni.  A II.  sz.  Sebészeti  Klinikán  már
megfelelő műtőasztal sem áll rendelkezésre és a beszerzést is csak 2020. június hónapjára ígérik. A
III. sz. Belgyógyászati Klinikán pedig egy egész szárnyat kellett ideiglenesen lezárni a kialakult
nővérhiány miatt.

Ezek az információk arra utalnak, hogy a Kútvölgyi Klinikai Tömb amúgy sem könnyű helyzetét az
erőltetett  menetben  végrehajtandó  költözés  csak  tovább  súlyosbítja.  Az  eset  bizonytalanságban
tartja a kórház több mint 300 dolgozóját és veszélyezteti a betegellátás biztonságát.

A fentiekkel összefüggésben kérdezem tisztelt Miniszter urat:

- Mikorra tervezik a Kútvölgyi Klinikai Tömb költözését?

- Igaz-e, hogy felmentették a munkavégzés alól a Kútvölgyi Klinikai Tömb igazgatóját? Ha
igen, mi volt ennek az oka?

- Megfelel-e valóságnak, hogy a II. sz. Sebészeti Klinikán még megfelelő műtőasztal sincs és a



beszerzést is csak 2020. év júniusára ígérik?

- Megfelel-e valóságnak, hogy a III. sz. Belgyógyászati Klinikán akkora a nővérhiány, hogy
titokban  egy  teljes  szárnyat  kellett  ideiglenesen  lezárni,  mert  nem  tudták  üzemeltetni  az
osztályt?

-  Mi  a  garanciája  a  biztonságos  a  betegellátásnak,  amikor  a  teljes  intenzív  osztályt  és
labordiagnosztikát olyan helyre költöztetik, melynek alkalmasságáért az egyetem még nem
tett semmit?
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